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فاضلی: وضعیت »دژاگه« تا فردا 
مشخص می شود

نود : مدیربرنامه های» اشکان دژاگه«، پیرامون 
آخرین وضعیت این بازیکــن توضیح هایی ارائه 
کرد.»محمودرضــا فاضــل«، در مــورد اینکه 
چرا دژاگه هم چنــان بدون تیم مانده اســت، 
اظهارداشت: وقتی تابستان تمام شد، دژاگه یک 
هدف مهم برای بازی در لیگ موردنظرش دنبال 
می کرد. او می توانست به یونان، اتریش یا سوئد 

برود، ولی هدفش چنین چیزی نبود.
»امروز مهلــت نقل وانتقالات فوتبــال اروپا به 
پایان می رســد و تکلیــف دژاگه تــا روز آینده 
روشن خواهد شد.« وی با بیان این جمله درباره 
اینکه آیا قرار اســت دژاگه به عضویت یک تیم 
»بوندس لیگایی« دربیاید، تصریح کرد: قبل از 
اینکه وضعیت اشکان مشخص نشود بهتر است 
صحبتی نداشته باشیم. ما در حال مذاکره هستیم 

و امیدواریم همه چیز به خوبی پیش رود.

عربستانی ها از ایران »آتو« 
گرفتند!

مهر: رئیس فدراســیون فوتبال بــا بیان اینکه 
بی سروصدا بحث میزبانی از تیم های عربستانی را 
دنبال می کند، گفت: از AFC خواستیم خودش را 
از مهلکه نجات بدهد.»مهدی تاج« که درمراسم 
بدرقه تیم ملی فوتسال صحبت می کرد، بخش 
عمده صحبت هایش را به مســائل روز فوتبال 
ایران به خصوص میزبانی از تیم های عربستانی 
اختصاص داد.وی گفت: این روزها مدام مطرح 
می شود که چرا قطر توانســت مقابل عربستان 
بایستد و میزبانی از تیم های این کشور را در خاک 
خود داشته باشــد، ولی ایران نتوانست؟! رأیی 
که کنفدراسیون آسیا برای محرومیت ایران از 
بازی های خانگی صادر کرد، مربوط به دو سال 
پیش است آن هم به بهانه اتفاق هایی که در تهران 
رخ داد. عربستانی ها مستندی را تهیه کردند و 
آتوی خوبی گرفتند که تیم های شان نمی توانند 
در ایران بــازی کنند. آنان کمیته مســابقات و 
هیئت اجرایی را متقاعد کردند که به جای ایران 

در کشور بی طرف بازی کنند.

برانکو: ناراحتم که در خانه برابر 
سعودی ها بازی نمی کنیم

ایسنا: ســرمربی پرســپولیس معتقد است: 
ســپاهان موفق ترین تیم ده ســال گذشــته 
ایران اســت.»برانکو ایوانکوویچ«، درباره دیدار 
پرســپولیس و ســپاهان در هفته  بیست و دوم 
لیگ برتر، اظهار کرد: مصــاف دو تیم یک دیدار 
بزرگ اســت. ســپاهان در ده ســال گذشته 
موفق ترین تیم ایرانی بوده است. با کمال احترام 
به بقیه تیم های لیگ برتر، پرسپولیس، استقلال، 
سپاهان و تراکتورسازی برترین تیم های ایران 
در ده سال گذشــته بودند. همیشه نتیجه  بازی 
این تیم ها نامشخص بوده است. حتی برخی از 
هواداران پرسپولیس معتقدند که بردن استقلال 
مهم تر از قهرمانی در لیگ برتر است. سپاهان هم 
ارتش بزرگی از هواداران خــود در اختیار دارد. 
وی درباره دیدار نمایندگان ایران و عربســتان 
در زمین بی طرف و مقاومــت قطر در پذیرفتن 
این موضوع که در زمین کشور دیگری به میدان 
بروند، گفــت : از اینکه در خانــه خودمان بازی 
نمی کنیم، ناراحتم. خوشبختانه مرحله گروهی 
را درخانه خودمان بــازی می کنیم و باید فکری 
به حال مرحلــه بعد کنیم. مــا از نظر مالی هم 
پارسال ضرر کردیم و چند بازی در تهران نبودیم؛ 
هواداران هم دچار مشکل شدند. چرا الهلال در 
فینال برنده نشد؟ به خاطر اینکه »عمر خربین« 
در یکی از بازی ها حضور نداشت. پارسال چهار 

بازیکن ما برابر این تیم حضور نداشتند.

کوتاه از ورزش

برایم نام تیم ها مهم نیست
کی روش در گفت وگوی ضبط شده با برنامه »نود« اذعان کرد:

جاوی؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟ی 
نمی شویم

کی روش: توجهی به نام باشگاه 
بازیکنان ندارم

»کارلوس کــی روش«، ســرمربی تیم ملی 
فوتبال ایران در گفت وگوی ضبط شده با برنامه 
»نود« پیرامون روند آماده سازی ملی پوشان 
لیگ برتری اظهار کرد: نمی توانیم اسم مرکز  
PEC را مینی کمپ بگذاریم؛ چون ما به این 
برنامه احتیاج داریم و به کمک بازیکنان، مربیان 
و باشگاه ها که همه با هم تعامل دارند، آن را با 

یکدیگر دنبال می کنیم.
او ادامه داد: برنامه ای اصولی در نظر گرفته ایم 
که از نگاه پایه ای تمرکز بازیکنــان را از نظر 
تاکتیکی، تکنیکی، فیزیکی و روحی-روانی 
حفظ می کند. جام جهانی قرار است در بالاترین 
سطح برگزار شود. ما در سخت ترین گروه قرار 
گرفتیم، پس بازیکنان باید با تمرکز کامل در 

این رقابت ها حضور پیدا کنند.
کی روش اضافه کرد: ســاختن این مجموعه 
)PEC( تقریباً هفت ســال به طول انجامید؛ 
هفت سالی که موجب شده بازیکنان مان الان 
در جایگاه بهتری قــرار بگیرند. هدف اصلی 
ما این اســت که فرصت خوب و آماده بودن 
در بالاترین ســطح را در اختیــار بازیکنان 
قرار دهیم. 40 بازیکن خودشان را برای حضور 
در جام جهانی آماده می کنند که ســطحی 
بسیار بالا دارد؛ آماده سازی و تلاش بیشتری 
باید انجام دهیم تا برای جام جهانی مهیا شویم.

سرمربی تیم ملی ایران تصریح کرد: یک بار 
دیگر باید عرض کنم که بــا توجه به دانش و 
تجربه فوتبالی بین المللی بنده، هدف اصلی 
من این است که بازیکنان را در بالاترین شرایط 
بدنی حفظ کنیم تا آنان نه تنها برای تیم ملی، 
در فوتبال خود در لیگ ایران نیز نمایش خوبی 
ارائه دهند و بالاترین شرایط و بهترین آمادگی 
را داشته باشند.او درخصوص نحوه آماده سازی 
ذهنی بازیکنــان ابراز کــرد: به خاطر اینکه 
بازیکنان یکی، دو روز در هفته اینجا و درکنار 
هم هستند، روحیه اتحاد و درکنار هم بودن 
بیشتر در بازیکنان شکل می گیرد.با توجه به 
اینکه عملکرد تمام بازیکنان را با جزئیات کامل 
مرور می کنیم، اعتماد به نفس بالا و کامل تری 

بین آنان به وجودمی آید.
کی روش تأکید کرد: همــه بازیکنان برای ما 
در یک سطح هســتند و نام باشگاه ها فرقی 
نمی کند. مهم ترین نکته این است کل کادر فنی 
تیم در اختیار آن ها برای بالابردن سطح شان 
باشد. طبق شرایط بازیکنان، با توکل به خدا 
و تمرکز خودم، بهترین افراد را انتخاب خواهم 

کرد.

تصادف »قائدی«؛ حادثه هفته 
گفت وگویی با »زالی زاده«، معاون 
درمان بیمارستان خلیج فارس بوشهر پخش 
شد که درباره تصادف »مهدی قائدی« توضیح 
داد و اعلام کرد: پنج نفر سرنشین خودروبودند 

که سه نفر سرپایی مرخص شــدند و دو نفر 
بستری هستند. یکی از آنان مهدی قائدی است 

که اکنون وضعیت اش پایدار است.
دکتر رحمانیان، جراح مهدی قائدی بازیکن 
تیم فوتبال استقلال، روی خط تلفنی آمد و 
درباره وضعیت این بازیکن پس از تصادف اش 
گفت: ساعت دو نیمه شب او را به بیمارستان 
آوردند. شدت جراحت هایش بسیار بالا بود و 
خوشبختانه فاصله محل تصادف با بیمارستان 
نزدیک بود و به ســرعت منتقل شد. مصدوم 
خونریزی داخلی وسیع در شکم داشت و سریع 
به اتاق عمل رفت. ۲ - ۳ لیتر خون در شکم او 

بود؛ ولی خونریزی کنترل شد. 
وی ادامــه داد: از صبح علائــم حیاتی بیمار 
پایدار بوده و آزمایش ها رو به بهبود بوده است. 
داروهای بیهوشی به او دادیم و دوست داشتیم 
بیهوش باشد و از فردا شــروع می کنیم او را 
بیدار کنیم تا بیمار به وضعیت عادی برگردد. 
استرس زیاد موجب می شود دوباره خونریزی 
کند؛ به همین خاطر با بیهوش نگه داشتن به 
او فرصت کوتاهی می دهیم و از فردا ســعی 

می کنیم به شرایط عادی برگردد.
دکتر جراح قائدی، آسیب دیدن طحال وی را 
رد کرد و گفت: فقط کبد او درگیر بود و طحالش 
مشکلی ندارد. کبد او مشکل بزرگی داشت که 

حل شده و نیازی به پیوند هم ندارد. 
وی درباره زمان بهبودی قائدی گفت: اگر او 

دوباره خونریزی نکند، ده روز در بیمارستان 
بستری خواهد بود؛ اما اینکه چه زمانی بتواند 
به مسابقات برگردد حداقل یک تا دو ماه طول 

می کشد تا به فعالیت ورزشی بازگردد. 
دکتر نوروزی، معاون پزشکی باشگاه استقلال 
نیزکه به بوشهر رفته گفت: انشاءالله با درمان 
خوبی که انجام می شود در حالت خوش بینانه 
یک ماه تا دو ماه نیاز به درمان توسط همکاران 
جراح دارد و بعد از دو ماه، برنامه بازتوانی برای او 
داریم و حداقل چهار تا شش هفته پس از آن هم 

زمان لازم است تا به میادین برگردد.

ترین های هفته بیســت ویکم  
لیگ برتر

حرکات تکنیکی هفته: مهدی مهدی پور، 
میلاد زنیدپور، ربیع عطایا، میثم فردوســی، 
شهرام گودرزی، آرش رضاوند، احسان پهلوان، 
بشار رسن، محمدرضا خلعتبری، اسماعیل 
فرهادی، حسن بیت ســعید، مهدی ترابی، 
امیرحسین فشــنگچی، قاســم حدادی فر، 

ساسان انصاری و حسین زامهران
تیر دروازه هفته: محمد شــادکام، مقابل 

سپیدرود
کار تیمی برتر هفته: اســتقلال، مقابل 

پارس جنوبی
موقعیت از دست رفته هفته: ایمان سلیمی، 

مقابل استقلال
پاس گل برتر هفته: وریــا غفوری، مقابل 

پارس جنوبی
مهار برتر هفته: ابراهیم عالمه، مقابل فولاد

گل برتر هفته: علی علیپور، مقابل پیکان
ادعاهای جدید طاهری مدیرعامل سابق باشگاه 
پرسپولیس درباره پرونده »مهدی طارمی« و 
محرومیت این باشگاه از سوی فیفا بررسی و 
مشخص شد برگه ای که او به عنوان قرارداد  
مهدی طارمی رونمایی کرده، قرارداد نبوده، 

بلکه تعهدنامه اخلاقی بوده است.
تیم منتخب هفته:

تیم منتخب هفته بیســت ویکم براســاس 
نمره های تیم آنالیز برنامه نود به شــرح زیر 
اعلام شد: مهدی رحمتی)استقلال،نمره۲(، 
وریا غفوری )استقلال، نمره۲(، صادق محرمی 
)پرســپولیس، نمره ۲(، محمــد نژادمهدی 
)ذوب آهن، نمــره۲، ۵(، پیمان شــیرزادی 
)فولاد، نمــره ۲، ۵(، جاســم کــرار )نفــت 
آبادان،نمره ۲(، قائدی )اســتقلال،نمره۲(، 
مهدی ترابی )سایپا، نمره۲،۵(،لوسیانو پریرا 
)نفت آبادان،نمــره ۲(، علــی قربانــی 
)اســتقلال، نمره ۱، ۵( و علــی علیپــور 
)پرسپولیس، نمره ۱، ۵(.  با پخش آخرین آمار 
نظرسنجی برنامه  »نود« پس از سه ساعت و 
هشت  دقیقه ساعت 0۲: 0۲ بامداد سه شنبه به 
پایان رسید. در پایان این برنامه با شرکت بیش 
از دو میلیون و ۱00 هزار نفر در نظرسنجی، 
۵۸، ۶ درصد استقلال را فینالیست جام حذفی 
پیش بینی کردند و 4۱، 4 درصد به نفت آبادان 

رأی دادند.

گلــزن  ملی پــوش 
فوتس؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟یم. فکر می کنم 
امروز منطقی بازی کردیم و به هیچ عنوان 

احساساتی نشدیم. 

خلیفه: یک اختلاف امتیاز با روسیه را به ۱۹ رساندیم»فرنگی کار« تیم ملی وارد MMA شدمحرومیت »سعید معروف« تا اطلاع ثانوی
مهر : سازمان لیگ فدراسیون والیبال اعلام کرد: سعید معروف، تا اطلاع ثانوی 
از حضور در مسابقات لیگ برتر محروم شد. هفته نهم دور برگشت مسابقات 
والیبال قهرمانی باشگاه های برتر مردان ایران جام شهید »محسن حججی« روز 
گذشته با شش دیدار در شهرهای تهران، کاشان، اردکان، آمل، گنبد و ارومیه 
پیگیری شد.دیدار تیم های خاتم اردکان و پیکان تهران در اردکان در چارچوب 

هفته بیستم لیگ برتر با نتیجه سه بر یک به سود خاتم به پایان رسید.
بر اساس اعلام سازمان لیگ والیبال با توجه به گزارش ناظر مسابقه پیکان تهران 
و خاتم اردکان، سعید معروف کاپیتان تیم پیکان به علت اهانت به داور مسابقه 
طبق بند ۵-۹ آیین نامه انضباطی تا اطلاع ثانوی و تشکیل کمیته انضباطی از 

حضور در مسابقات لیگ برتر محروم شد.

ایسنا: دارنده مدال های طلای کشتی فرنگی جوانان جهان، بزرگسالان آسیا 
و نایب قهرمان بازی های آسیایی کار خود را در کمپ تمرینی AKA در تایلند 

به صورت رسمی آغاز کرد.
 »داود عابدین زاده«، فرنگی کار ســابق تیم ملی و دارنــده مدال های طلای 
نوجوانان آسیا ۲00۳، طلای جوانان جهان ۲00۵، نقره جوانان جهان ۲00۶، 
طلای بزرگسالان آسیا ۲00۶، برنز بزرگسالان آسیا ۲0۱0 و نقره بازی های 
آسیایی ۲00۶ با کمک و مشورت »امیر علی اکبری«، فرنگی کار سابق تیم ملی 
ایران که هم اینک جایگاه قابل توجهی در رشــته ورزشی MMA پیدا کرده و 
صاحب پیروزی های بزرگی شده است، راهی تایلند شده و تمرین های خود را 

در کمپ تمرینی AKA آغاز کرده است.

تی نیوز: سرمربی تیم ملی تکواندو مردان در مسابقات تیمی »گرنداسلم« 
گفت: حفظ عنوان قهرمانی سخت تر از کسب عنوان قهرمانی است که ما کار 

سخت تر را انجام دادیم.
»سیدنعمت خلیفه«، پس از کســب عنوان قهرمانی تیم ملی در نخستین 
دوره رقابت های تیمی گرنداســلم تکواندو، اظهار کرد: در مســابقات تیمی 
قهرمانی جهان ساحل عاج، تیم روسیه را با یک امتیاز اختلاف بردیم، اما در 
این مسابقات، با ۱۹ امتیاز اختلاف شکست دادیم که نشان از سطح خوب تیم 
ملی ایران دارد. ما در ساحل عاج قهرمان شدیم و باید بگویم که حفظ عنوان 
 قهرمانی سخت تر از کسب قهرمانی است اما خوشبختانه کار سخت تر را انجام 

دادیم.

منهای فوتبال

برنامه ۹ بهمن ماه »نود«، با محوریت بررسی هفته بیست ویکم رقابت های 
لیگ برتر باشگاه های کشور از ساعت 50: 22 دوشنبه روی آنتن شبکه 
سه رفت.در ابتدای برنامه، پرسش مسابقه نظرسنجی درباره پیش بینی برنده بازی نفت آبادان و استقلال و فینالیست 

جام حذفی پخش شد.

مهدی محمدی | گروه ورزش
mmohammadi@gmail.com

  پست اینستاگرامی 
»سیدحسین حسینی« 
در آستانه آغاز دیدار 
صنعت نفت- استقلال

  فرخ نژاد: نفت سهمیه آسیایی بگیرد برای آبادان 
خوب است.امیدوارم هر دو تیم بازی زیبایی به نمایش 

 »استوریج« پیراهن شماره 15 »وست بروم« را بر تن خواهد کردبگذارند
  جانلوکا دی مارتزیو: بامنتفی شدن انتقال ژکو، چلسی به سرعت 

با »آرسنال« بر سر »اولیویه ژیرو« به توافق رسید

چهار نما

ورزش بانوان
ایسنا: »طراوت خاکسار«، تنها مدال آور کاراته بانوان در »کاراته وان پاریس« بود و پس از کسب 
مدال برنزش گفت: خوشحالم که در مسیر قهرمانی قرار دارم و تلاشم را برای کسب مدال های 
خوش رنگ در آینده به کار خواهم بست.طراوت خاکسار، دارنده مدال برنز کاراته وان پاریس 
در گفت وگو با ایسنا، پس از کسب مدال برنز در نخستین مسابقه سال ۲0۱۸ افزود: خوشحالم 
که در این مسیر قرار دارم و تمام تلاشم را خواهم کرد تا بهترین عملکرد را داشته باشم. کاراته 
المپیکی شده است و همین حساسیت رقابت ها را افزایش داده است، همه حریفان با انگیزه 
بیشتری تمرین می کنند و در مسابقه های بسیاری حضور دارند. این نشان از سرمایه گذاری 
بالای آن هاست. فدراسیون کاراته ما نیز تمام تلاشش را می کند تا ما به کاراته وان ها اعزام شویم.او درباره سطح رقابت های کاراته وان پاریس 
تصریح کرد: سطح کیفی کاراته وان پاریس همیشه بالا بوده است و امسال نیز با توجه به المپیکی شدن کاراته، ۶4 کاراته کای برتر رنکینگ، حق 
شرکت در آن را داشتند و همین موضوع حساسیت رقابت ها را افزایش داده بود.خاکسار ادامه داد: به حریفی از میزبان نتیجه را واگذار کردم و با 
فینالیست شدن او من وارد جدول رپه شارژ شدم و برای برنز جنگیدم و اشتباهم را جبران کردم.وی اظهار کرد: در دو سال گذشته »خوشقدم« 
با هزینه شخصی، من و عباسعلی را در مسابقات همراهی می کرد؛ اما متأسفانه این دوره نتوانست در کنار ما باشد و جای او در کنار ما بسیار 
خالی بود. اما از راه دور هم هوای من را داشت و حمایتم کرد. حضور خوشقدم، دلگرمی بزرگی است و از او به خاطر همه چیز تشکر می کنم.او 
در ادامه بیان کرد: در ادامه نیز از »حمیده عباسعلی«، خواهر قهرمانم تشکر می کنم که حتی یک ثانیه هم از من دور نشد و همیشه حامی من 

است همین طور از مادر عزیزم که وجودش برای من انگیزه است. موفقیت ام را مدیون مادرم، خوشقدم، عباسعلی و  مربی بدن سازم هستم.

خاکسار: خوشحالم که در مسیر قهرمانی قرار دارم

ورزش سه : »یورگن کلوپ«، سرمربی لیورپول معتقد است که بازیکنانش درنشان دادن 
کیفیت واقعی خود دچار مشکل شده اند. »لیورپول«، پس از کسب پیروزی مقابل »سیتی« 
و رقم زدن نخستین شکســت این تیم در لیگ برتر، دو شکست پیاپی مقابل »سوانسی« و 
»وست بروم«، به ثبت رسانده است. حال کلوپ، با انتقاد از عملکرد شاگردانش مدعی شد که 
آنان باید کیفیت واقعی خود را نشان دهند.او گفت:  این بچه ها پتانسیل بالایی دارند؛ ولی 
این کیفیت بالا باید در زمین به نمایش گذاشته شود. باید راهی پیدا کنیم و متوجه شویم 
که آیا موضوع، قضاوت اشتباه از دیدار با سیتی است یا نه! فکر نمی کنم این طور باشد ولی 
درغیر این صورت، باید موضوع را حل کنیم. پس از آن بازی، خط حمله ما در دفاع کردن 
شرکت نکرده و این واقعیت است. باید مستحکم دفاع کرد. ما مستحکم نیستیم؛ این مشکل 
ماست. در تصاویر به بچه ها نشان دادم که باید خیلی بهتر واکنش می داشتیم. اگر هر کس 

مسئولیت دفاع کردن را برعهده بگیرد، خیلی بهتر دفاع خواهیم کرد.

نود: »هنریک مخیتاریان«، هافبک آرسنال مدعی شد که برای بازی کردن در خط حمله 
آرسنال لحظه شماری می کند. مخیتاریان ۲۹ ساله پس از نیم فصل نیمکت نشینی در 
یونایتد، با »الکسیس سانچس«، معاوضه و راهی آرسنال شد. هافبک ارمنی تنها یازده بار 
در ترکیب اصلی یونایتد قرار گرفته بود و حالا از اینکه در جمع توپ چی ها حضور دارد، ابراز 
خوشحالی کرد. او گفت: فکر می کنم اینکه از سوی مربی مورد احترام قرار بگیرید، خیلی 
مهم است. می دانم که »ونگر« چه انتظاراتی دارد و به دنبال چه چیزی در بازیکنانش است. 
او یکی از دلایلی بود که به آرسنال پیوســتم و اینکه همه می گفتند مربی بزرگی است. 
مدت هاست او را می شناسم و البته تصمیم گرفتن در این رابطه کار دشواری نیست؛ زیرا 
فکر می کنم هر بازیکنی که به اینجا بیاید، برای هجومی بازی کردن می آید. بازی کردن 
برای آرسنال یک رؤیا برایم بود.مخیتاریان ۶۳ بازی برای یونایتد انجام داد و سیزده گل 

برای تیمش به ثمر رساند.

مهر: در دیدار بارسلونا مقابل آلاوز، مشخص شد کوتینیو برای بازی در سمت راست 
بارسلونا بازیکن مناسبی نیست و والورده، باید درباره پست او تصمیم  جدیدی بگیرد.

بازی روز یکشنبه تیم فوتبال بارســلونا مقابل آلاوز، بیشتر از چیزی که آبی و اناری ها 
فکرش را می کردند سخت بود. در این بازی خیلی زود مشخص شد که »فلیپه کوتینیو«، 
بازیکنی مناسب برای سمت راست تیم بارسا نیست.تیم آلاوز در این بازی راه ها به سمت 
دروازه را بسته بود و تنها »مسی« و» سوارس« بودند که توانستند دروازه این تیم را آن 
هم به سختی باز کنند.اما در این بازی نکته ای وجود داشت که »ارنستو والورده«، نیزباید 
هرچه زودتر آن را درک کند. البته درست اســت که یک بازیکن معمولاً در نخستین 
شروعش خوب کار نمی کند و کمی عصبی است؛ باید کارهای زیادی انجام دهد تا در 
تیم جدیدش هماهنگ شود، اما کوتینیو برای سمت راست مناسب نیست و در سمت 

چپ هم »آندرس اینیستا«، حضور دارد.

»کوتینیو« برای سمت راست »بارسا« مناسب نیستبرای بازی برای »آرسنال« لحظه شماری می کنم بازیکنان باید کیفیت شان را نشان دهند
فوتبال جهان

  معمای ایکاردی؛ نگرانی اینتر
رای ها، توپ را به زمین مالاگو )رئیس 

کمیته ملی المپیک ایتالیا( انداخت

   بوفون: می خواهم به بازی ادامه دهم
حس خوبــی دارم و فکر می کنم دو 

سال دیگر بازی کنم

   با پیکه بیش از قبل
تمدید تا سال 2022

در »بارسلونا« بازنشسته خواهم شد
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